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           Protokół  z XI sesji 
Miejskiej Rady Seniorów 

z dnia 14.06.202r. 

 

 

Ad.1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodnicząca Wiesława Taranowska powitała wszystkich zebranych 

i otworzyła posiedzenie.  

Poinformowała, że w spotkaniu bierze udział 9 radnych (nieobecni radni MRS 

usprawiedliwili swoją nieobecność), stwierdziła quorum (lista obecności                    

w załączeniu).  

Następnie powitała zaproszonych gości: 

Pana  Leszka Dzierżewicza -  Burmistrza Ciechocinka 

Pana  Jerzego Sobierajskiego - Przewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka,  

Pana  Pawła Rosińskiego – radnego miasta, 

Pana  Jarosława Jucewicza – radnego miasta, 

Pana prof. Zygmunta Wiatrowskiego, 

Panią Ewę Strzelecką-Słomkowską – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ciechocinku. 

 

Poprosiła wiceprzewodniczącą Marzenę Kunigowską MRS w Ciechocinku             

o protokółowanie przebiegu sesji. 

 

Ad.2 

Wybór osoby do liczenia głosów. 

 

Rada jednogłośnie wybrała radnego Wiesława Strzyżewskiego do liczenia 

głosów.  

 

Ad.3 

Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad Miejskiej Rady Seniorów.  

Radni MRS jednogłośnie przyjęli porządek sesji. 

 

Ad.4 

Przyjęcie protokołu X sesji Miejskiej Rady Seniorów. 

 

Protokół z X sesji Miejskiej Rady Seniorów przyjęto jednogłośnie. 

 



Ad.5 

 

Omówienie działań Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – referuje p. Ewa 

Strzelecka-Słomkowska, dyrektor MOPS w Ciechocinku. 

 

Pani Ewa Strzelecka-Słomkowska pokrótce omówiła, programy realizowane na 

rzecz ciechocińskich seniorów: 

- Karta Dużej Rodziny - oferta skierowana dla rodzin z  co najmniej trójką dzieci  

- usługi opiekuńcze - skierowane do osób samotnych, 

- Asystent Rodziny - pomoc dla osób, które samodzielnie nie potrafią pokonać 

ogólnie rozumianych trudności życia codziennego, 

- Koperta Życia - program skierowany dla seniorów przewlekle chorych, 

mieszkających samotnie, 

- Bransoletki Życia nazywane również Teleopaski - skierowane dla w/w 

seniorów, w Ciechocinku otrzyma je 15 seniorów ( ilość ustalona w przeliczeniu 

na liczbę mieszkańców danej gminy), 

- Wsparcie dla Seniora - program pomocowy szczególnie ważny w czasie 

pandemii np. rozwożenie produktów żywnościowych. 

Dyrektor odpowiedziała na wszystkie zadane jej pytania. 

 

Ad.6 

 

Przedstawienie działań Rady między sesjami. 

 

Z powodu pandemii spotkania poszczególnych komisji MRS nie odbywały                 

się zgodnie z przyjętymi ustaleniami. 

 

Przewodnicząca rady Wiesława Taranowska poinformowała zebranych                       

o swoim udziale: 

- 29 marca br.  w spotkaniu  z poseł Pauliną Matysik wiceprzewodniczącą Komisji 

Polityki Senioralnej przy Sejmie RP, w czasie którego przewodnicząca  MRS 

poruszyła temat problemów związanych z funkcjonowaniem rad senioralnych    

w samorządach na terenie całego kraju, 

- w dniu 25 maja br. uczestniczyła w Wojewódzkiej Radzie Senioralnej                          

w Toruniu, w trakcie której zaprezentowano projekty realizowane                                    

na rzecz seniorów przez Urząd Marszałka Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego, 

- 27 maja br. brała udział w spotkaniu z dyrektorem ZUS w Toruniu, którego  

celem było zaprezentowanie programu  dotyczącego chronienia seniorów przed 

oszustami realizowanego przez ZUS i Policję województwa kujawsko-

pomorskiego, 



- w dniu 12 czerwca br. uczestniczyła w Konferencji Senior – Care w hotelu 

Austeria w Ciechocinku, w czasie której omawiane były wszelkie rodzaje pomocy 

skierowanej do seniorów realizowane na terenie RP. 

 

Wspólnie z wiceprzewodniczącą Marzeną Kunigowską spotkała się z p. Januszem 

Hawikiem kierownikiem Biura Kultury, Sportu i Promocji Miasta. Celem 

spotkania było uzgodnienie współpracy w zakresie organizacji Koncertu dla 

Seniora. Zgodnie ze wcześniejszymi ustaleniami  MRS otrzyma wsparcie w 

zakresie zaprojektowania i wydrukowania plakatów oraz zaproszeń na koncert. 

Wstępnie przyjęto, że o ile względy pandemiczne na to pozwolą, koncert odbędzie 

się w Teatrze Letnim w Ciechocinku w dniach 26.09.2021r. lub 10.10.2021r., 

bądź w Muszli Koncertowej w dniu 5.09.2021r. Wybór miejsca koncertu                   

jest uzależniony od terminarzy poszczególnych wykonawców. 

Odbyło się również spotkanie z przedstawicielem Głosu Seniora, MRS otrzymała 

ulotki  i materiały reklamowe. 

 

Ad.7 

 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca MRS skierowała pytania do Burmistrza Ciechocinka: 

- Dlaczego nie ruszyła miejska linia autobusowa? 

Przyczyną z powodu której nie uruchomiono w/w linii jest brak środków 

finansowych. Burmistrz zauważył, iż z powodu pandemii nie wpłynęły do 

budżetu miasta wystarczające środki finansowe pochodzące z opłaty 

klimatycznej, zmniejszeniu uległy również wpływy z najmu (właściciele 

sklepów, punktów usługowych byli zwolnieni z 50% wysokości opłat                           

za czynsz). 

Jeśli tylko poziom dochodu  wzrośnie to ruszy transport miejski, jest to bowiem 

sprawa priorytetowa dla władz Ciechocinka. 

 

- Dlaczego w mieście uruchomiono tak dużą ilość parkometrów? 

Burmistrz poinformował, że aktualna Strefa Płatnego Parkowania obowiązuje od 

2008 roku, obecnie przez ustawienie parkometrów została uszczelniona. 

Wcześniej opłaty za parkowanie pobierali pracownicy, którym należało wypłacać 

wynagrodzenia. Pan Leszek Dzierżewicz zauważył, że w pierwszym miesiącu 

działania parkometrów zebrano kwotę zbliżoną do tej, która wpłynęła do kasy 

gminy za okres od kwietnia do października 2020 roku tj. 155 tys. złotych. 

Należy również zauważyć, że obecnie dzięki działaniu parkometrów kuracjusze 

parkują na terenie sanatoriów, w których przebywają.  

Rozważane jest wprowadzenie abonamentu dla mieszkańców Ciechocinka. 

Firma, która ustawiła parkometry przez cały czas udoskonala ich obsługę, dąży 

się do tego, aby była ona prosta, intuicyjna i nieskomplikowana. Koszty 



postawienia parkometrów, ich konserwacja i bieżąca obsługa urządzeń leży                 

po stronie operatora  tj. Indigo Polska S.A. z siedzibą w Gdańsku. 

 

Wiceprzewodnicząca Marzena Kunigowska zapytała dlaczego w Ciechocinku nie 

jest wdrożona tzw. ustawa krajobrazowa. Ustawa obowiązuje już od 2015 roku  i 

pozwala gminom na określenie zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń. Odpowiedzi udzielił 

Burmistrz miasta, poinformował, że wszystko leży w gestii województwa, który 

musi przeprowadzić audyt krajobrazowy, na ten audyt miasto czeka od 2019 roku. 

 

Radny Jarosław Jucewicz pogratulował Pani Ewie Strzeleckiej-Słomkowskiej za 

wspaniale zorganizowaną działalność Klubu Senior + ,,Niezapominajka”. 

Do gratulacji przyłączyła się również przewodnicząca MRS Wiesława 

Taranowska, jednocześnie podziękowała za wspaniałą współpracę z radą. 

 

Na koniec przewodnicząca odniosła się do listu nadesłanego przez grupę 

seniorów, którzy pragną przywrócenia możliwości tańczenia przy kawiarni 

znajdującej się na tzw. szachach w Ciechocinku. Podziela  opinię Burmistrza, że 

z powodu treści oferty przetargowej nie mogą tam być organizowane tańce, 

ponieważ w umowie zaznaczono, że takowe w tym miejscu są zabronione. 

 

Ad. 8 

 

Zakończenie obrad XI sesji Miejskiej Rady Seniorów. 

 

 

 

 

 Protokółowała: 

 Wiceprzewodnicząca MRS     Przewodnicząca MRS 

     Marzena Kunigowska                                                /-/ Wiesława Taranowska 

 


